



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 哩半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

THE HEBE HAVEN YACHT CLUB LIMITED ("Club")
NOMINATION FOR OFFICERS AND MEMBERS OF THE GENERAL COMMITTEE FOR 2025–2026

白沙灣遊艇會【本會】
2025–2026 年度執行委員會主要委員及成員提名

Submission deadline: 5:00pm on Wednesday, 5 November 2025 (See Note 1 below)

提名截止日期：2025 年 11 月 5 日星期三下午 5 時（見以下附註 1）

NAME OF NOMINEE (See Note 2 below) 被提名人姓名（見以下附註 2）	Membership No. 會員號碼	Signature 簽名
PROPOSER (See Note 2 below) 推薦人（見以下附註 2）	Membership No. 會員號碼	Signature 簽名
SECONDER (See Note 2 below) 附議人（見以下附註 2）	Membership No. 會員號碼	Signature 簽名

NOMINATION (See Note 3 below) 提名（見以下附註 3）

VACANT POSITION 空缺職位	INSERT "✓" 請勾選✓
<u>Officer Positions</u> 職務空缺	
Rear Commodore (Operations) 助理會長（海事執行）	
Rear Commodore (Sailing) 助理會長（賽事）	
Rear Commodore (Sail Training) 助理會長（帆船訓練）	
Honorary Treasurer 名譽司庫	
<u>Non-Officer Positions</u> 非職務空缺	
Member of the General Committee (4 vacancies) 執行委員會成員（四個空缺）	

NOTES 附註:

- This form must reach the Club's Membership Office (M/F, Pak Sha Wan Centre) on or before 5:00pm on Wednesday, 5 November 2025 either by hand or by email to jessica.yau@hhyc.org.hk, or alternatively deposit in the collection box outside the Club's Admin Office.
此表格必須於 2025 年 11 月 5 日星期三下午 5 時或之前專遞送達位於白沙灣中心 M 樓的會員事務部；或電郵至 jessica.yau@hhyc.org.hk；又或投入位於會所行政辦公室門外的收集箱內。
- Please complete in capital letters. The Proposer and Secunder must be Life, Full, or Senior Associate Members. The Nominee must be a Life, Full or Senior Associate Member and by signing will be taken to have given their consent to be nominated.
請以大楷填寫。推薦人及附議人必須為終身、正式或資深普通會員。被提名人必須為終身、正式或資深普通會員，並且簽署同意被提名。
- Please tick the box to identify the position to which the nomination relates. If a candidate for an Officer position also ticks the box for Member of the General Committee, the candidate will be included in the vote for Members of the General Committee if he/she is unsuccessful in his/her application for an Officer position.
請在與提名相關的職務方格內劃✓號。如果職務空缺候選人同時競選執行委員會成員，則該候選人在職務空缺申請失敗後，將會被納入競選執行委員會成員。

Election Address of Candidate
參選人政綱



Nominee's Name 被提名人姓名:
Candidate for Position 申請職務名稱:

Club Biography of Candidate:
參選人簡介:

Candidate's Vision and objectives for the Club:
參選人願景和目標:
